

326 (XI). Report of the Food and Agriculture Organization

Resolution of 20 July 1950 ¹¹¹

The Economic and Social Council

Expresses its appreciation of the annual report submitted by the Food and Agriculture Organization ¹¹² *to the United Nations; and*

Requests the Secretary-General to transmit to the Organization the records of the discussions on the report which took place at the eleventh session of the Economic and Social Council. ¹¹³

327 (XI). Report of the International Civil Aviation Organization

Resolution of 20 July 1950 ¹¹⁴

The Economic and Social Council

Expresses its appreciation of the report of the International Civil Aviation Organization on the activities of that Organization in 1949; ¹¹⁵ *and*

Requests the Secretary-General to transmit to the Organization the records of the discussions on the report which took place at the eleventh session of the Council. ¹¹⁶

328 (XI). Report of the International Telecommunication Union

Resolution of 8 August 1950 ¹¹⁷

The Economic and Social Council

Takes note of the report submitted by the International Telecommunication Union on the work of that organization in 1949; ¹¹⁸

Invites the International Telecommunication Union to include in its next report a general statement containing an appraisal of the work done during the year, together with a general statement as to its relationships with other international organizations and steps taken under its Agreement of relationships with the United Nations; and

Requests the Secretary-General to transmit to the International Telecommunication Union the records of the discussion of the report which took place at the eleventh session of the Council. ¹¹⁹

¹¹¹ See 396th meeting of the Council.

¹¹² See documents E/1676 and E/1676/Add.1-4.

¹¹³ See documents E/AC.24/SR.58 and E/SR.396.

¹¹⁴ See 396th meeting of the Council.

¹¹⁵ See document E/1713.

¹¹⁶ See documents E/AC.24/SR.54 and 55 and E/SR.396.

¹¹⁷ See 403rd meeting of the Council.

¹¹⁸ See document E/1679.

¹¹⁹ See documents E/AC.24/SR.68 and E/SR.403.

326 (XI). Rapport de l'Organisation pour l'alimentation et l'agriculture

Résolution du 20 juillet 1950 ¹¹¹

Le Conseil économique et social

Exprime la satisfaction que lui inspire le rapport annuel présenté par l'Organisation pour l'alimentation et l'agriculture à l'Organisation des Nations Unies ¹¹²; *et*

Prie le Secrétaire général de transmettre à l'Organisation les comptes rendus des débats que le Conseil a consacrés à ce rapport au cours de sa onzième session ¹¹³.

327 (XI). Rapport de l'Organisation de l'aviation civile internationale

Résolution du 20 juillet 1950 ¹¹⁴

Le Conseil économique et social

Exprime la satisfaction que lui inspire le rapport de l'Organisation de l'aviation civile internationale sur l'activité de cette Organisation en 1949 ¹¹⁵; *et*

Invite le Secrétaire général à transmettre à cette Organisation les comptes rendus des débats que le Conseil a consacrés à ce rapport au cours de sa onzième session ¹¹⁶.

328 (XI). Rapport de l'Union internationale des télécommunications

Résolution du 8 août 1950 ¹¹⁷

Le Conseil économique et social

Prend acte du rapport présenté par l'Union internationale des télécommunications sur les travaux de cette organisation pendant l'année 1949 ¹¹⁸;

Invite l'Union internationale des télécommunications à inclure dans son prochain rapport un exposé général contenant une appréciation de ses travaux pendant l'année ainsi qu'un exposé général sur ses relations avec les autres organisations internationales et sur les mesures prises en vertu de son accord avec l'Organisation des Nations Unies;

Prie le Secrétaire général de transmettre à l'Union internationale des télécommunications les comptes rendus des débats que le Conseil a consacrés au rapport de cette organisation au cours de sa onzième session ¹¹⁹.

¹¹¹ Voir la 396^e séance du Conseil.

¹¹² Voir les documents E/1676 et E/1676/Add.1-4.

¹¹³ Voir les documents E/AC.24/SR.58 et E/SR.396.

¹¹⁴ Voir la 396^e séance du Conseil.

¹¹⁵ Voir le document E/1713.

¹¹⁶ Voir les documents E/AC.24/SR.54 et 55 et E/SR.396.

¹¹⁷ Voir la 403^e séance du Conseil.

¹¹⁸ Voir le document E/1679.

¹¹⁹ Voir les documents E/AC.24/SR.68 et E/SR.403.